
Tour Code: JDA-34

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Oshino Hakkai
忍野八海

Oshino Hakkai
忍野八海

Deer Park
神鹿公园

Deer Park
神鹿公园

Tokyo Disneyland
东京迪士尼乐园

Tokyo Disneyland
东京迪士尼乐园

Osaka Castle
大阪城堡

Osaka Castle
大阪城堡

Japan
日本

7D6N
东京 + 迪士尼乐园 /

富士山 / 京都［子弹火车］/ 奈良 / 大阪
TOKYO + DISNEYLAND / 

MT. FUJI / KYOTO [BULLET TRAIN] / NARA / OSAKA



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOKYO
 Sensoji (Asakusa Kanon Temple) - The temple is dedicated to the fod of 

mercy. Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And youcould 
walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional 
Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they 
make it and then sell it still piping hot.

 Tokyo Disneyland - Tokyo Disneyland was the first Disney resort to be opened 
outside of America. The park is devided into 7 areas and the centerpiece of Tokyo 
Disneyland, like most Disney resort, is Cinderella’s Castle Tokyo Disneyland places 
regularly as one of the top three most visited theme parks in the world.

TOURIST ATTRACTIONS:

 
 
 

 Check in Hotel upon arrival

D1 DEPARTURE a HANEDA
(MOB)

 Tokyo Disneyland

D2 HANEDA b TOKYO (B/-/D)

D3 TOKYO b HAKONE
b MT.FUJI (B/L/D)

 Sensoji (Asakusa Kanon Temple)
 Nakamise-dori Street
 Imperial Palace (Photostop)
 Oshino Hakkai
 Owakudani

D4 MT.FUJI b HAMAMATSU
(B/L/D)

 Mt. Fuji 5th Station 
 (Subject to weather condition)
 Gotemba Outlet

D5
HAMAMATSU b KYOTO
b OSAKA (B/L/D)

 Arashiyama Park
 Arashiyama Bamboo Grove
 Togetsukyo Bridge 
 Torokko Train
 Tenryu-ji Temple 
 Experience Bullet Train (Kyoto - Shin - Osaka）

D6 OSAKA b NARA
b OSAKA (B/L/D)

 Todai-ji
 Deer Park
 Duty Free Shop
 Osaka Castle (Photostop)
 Shinsaibashi Shopping Arcade

D7 OSAKA a DEPARTURE 
(B/MOB)

SCHEDULE

Todai-ji
东大寺

Todai-ji
东大寺

Senso-Ji
浅草雷门观音寺

Senso-Ji
浅草雷门观音寺

Owakudani
箱根大涌谷

Owakudani
箱根大涌谷

✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:
★ Toban Yaki Set  ★ BBQ Buffet
★ Japanese Cuisine ★ Ramen Set
★ Hot Spring Hotel Cuisine 

NARA
 Nara Todaiji - is one of Japan’s most famous temples and a landmark of Nara. 

Located in Nara Park, in central Nara. Todaiji was constructed in 752 as the head 
temple of all provincial Buddihist temples. 

 Deer Park - is home to hundreds of freely roaming deer. Nara’s nearly 1200 deer 
have become a symbol of the city and have been designated a natural treasure.

OSAKA
 Osaka Castle (Photo Stop) - it is one of Japan’s most famous castles.
 Shinsaibashi Shopping Arcade - a covered shopping street, liveliest and it 

lines with an interesting shop.

KYOTO
 Tenryu-ji Temple - Is one of Kyoto's most iconic and beautiful temples, blending 

traditional Japanese aesthetics with exquisite design. Its gardens are renowned for 
their meticulous arrangement and harmonious interplay of plants, showcasing 
different appearances with the changing seasons. The temple’s historic architecture 
and rich cultural background add to its allure, with a precious history spanning 
approximately 700 years. A place where tranquility and beauty coexist, it offers a 
sanctuary for healing the mind and soul, leaving visitors from around the world 
deeply moved.

HAKONE
 Owakudani - an area with active volcanic zone where sulphurous fumes, its “Black 

jewel eggs” cooked in the area’s thermal heat sources, are a Hakone specially.

 Mount Fuji - Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has 
provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times, with the height of 
3776m high.

 Oshino Hakkai - is underground water from Mt. Fuji. It begins with the snow on the 
top of Mt. Fuji. The water travel over 60 years, and finally spring at Oshino Hakkai.

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓  Hotel JAL City Haneda / 
    Hotel Villa Fontaine Grand Haneda AIrport or similar class  x 1 Night
✓  Sunshine City Prince Hotel / Dai-ichi Hotel Ryogoku /
    Shinjuku Washington Hotel or similar class   x 1 Night
✓  Fujimihana Resort or similar class    x 1 Night
✓  Hamamatsu Concorde Hotel or similar class    x 1 Night
✓  Osaka Tokyu REI Hotel / Osaka Plaza Hotel or similar class  x 1 Night
✓  Odysis Suites Hotel or similar class    x 1 Night

: Onsen Hotel



 浅草雷门观音寺 - 建于7世纪的佛庙，其象征物是风雷神门，上面挂着写有“雷门”
两个字的大红灯笼，这里每天都有前来参拜的观光客，终年熙熙攘攘。您也可在该寿
前的热闹街道“仲见世”购物，此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。

 东京迪士尼乐园 - 在迪斯尼正门的中心，可以看到高耸的“灰姑娘城”这座主建筑
，然后在它的周围还建造了多种主题的游乐场和游乐馆，有冒险宫、世界著名故、
传说宫、有风景宫、闲游宫、幻想宫等。在东京迪斯尼乐园里还可以看到大型的游
行表演，这些表演让您身同进入迪斯尼童话世界、并流涟忘返。

东京

 奈良东大寺 - 是日本最有名和历史上最重要的寺庙之一，同时它也是奈良的地标
建筑及世界上最大的木结构建筑。

 神鹿公园 - 公园内巨树丛立，还有历史悠久的古迹、花草、山林及岩石等，有驯
鹿成群，共有1200多只，散布于山间、林下或寺庙的池群，是奈良观光的象征。

奈良

 大阪城堡 - 是大阪的象征，它包括十三处被日本政府李炜重要的文化遗产的建筑。

 心斋桥商店街 - 大阪最大的购物区，也是日本最长的天缝式购物街，集中了许多精
品屋和专卖店还有很多饮食店，既有日本菜，也可以品尝到中国、韩国、亚洲、美
洲和欧洲等世界各个国家、各个地区不同的风味呢。

大阪

 天龙寺 - 是京都其中一座代表性的美丽寺院，融合了日本传统与美学。其庭园以精
巧的布置和植物互相搭配而闻名，随着季节的变化展现出不同的面貌。历史悠久的
建筑和丰富的文化背景也是其魅力，这座寺院有着长达约700年的珍贵历史。宁静
与美丽并存，成为了一个能治愈身心灵的场所，给世界各地的人们带来感动。

京都

 箱根大涌谷 - 为300年前火山爆发的火山口，每当起风时，带着硫磺味的浓烟弥漫
斯间时，形成特殊景观。登上山顶，有用火山温泉煮热的「黑鸡蛋」，据日本人说
吃一个可长寿7年。

 富士山 - 富士山海拔3776米，是日本第一高峰。它气势雄伟，为其他山峰所不及，
量圆锥形的山姿十分优美，常常被用来作为绘画和文学的创作题材，它作为日本的
象征，名杨全世界。

 忍野八海 - 有富士山需水渗入地底后满出的八个池子而形的特别景观、是白佳名泉
之一。加上以富士山为背景的美丽景致，确实令人沉迷。

箱根

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 启程 a 羽田 (机上用餐)

 入住酒店

第二天 羽田 b 东京 (早/-/晚)

 东京迪士尼乐园

第三天 东京 b 箱根 b 富士山 (早/午/晚)

 浅草雷门观音寺
 仲世见商店街
 皇居（外观）

 忍野八海
 大涌谷

第四天 富士山 b 滨松 (早/午/晚)

 富士山五合目（视天气而定）

 御殿场 Outlet

第五天 滨松 b 京都 b 大阪 (早/午/晚)

 岚山公园
 竹林小径
 渡月桥
 嵯峨野小火车  
 天龙寺
 新干线体验子弹火车（京都站 - 新大阪）

第六天 大阪 b 奈良 b 大阪 (早/午/晚)

 东大寺
 神鹿公园
 免税店
  大阪城堡（外观）

 心斋桥

第七天 大阪 a 回程 (早/机上用餐)

Imperial Palace (Photostop)
皇居（外观）

Imperial Palace (Photostop)
皇居（外观）

Kyoto Tenryu-ji Temple
天龙寺

Kyoto Tenryu-ji Temple
天龙寺

Mt. Fuji 5th Station
富士山五合目

Mt. Fuji 5th Station
富士山五合目

✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 5 晚餐

风味餐：
★ 陶板烧   ★ 烧肉放题
★ 日式定食   ★ 拉面套餐
★ 温泉酒店料理    

酒店住宿（6 晚）
✓  東京羽田日航都市酒店 / 维拉芳泉羽田机场大酒店或同级 x 1 晚
✓  太阳城王子酒店 / 两国第一酒店 / 新宿华盛顿酒店或同级   x 1 晚
✓  富士美华温泉酒店或同级      x 1 晚
✓  滨松协和酒店或同级      x 1 晚
✓  大阪东急 REI 酒店 / 广场酒店酒店或同级    x 1 晚
✓  大阪机场奥德西斯套房酒店或同级     x 1 晚

: 温泉酒店



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

  •  日本 JAPAN  •

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Japan   : +81
日本   : +81

Japan - 1 hour ahead of Malaysia

日本 - 标准时差快马来西亚时间1小时

100 JPY = MYR 3.30
100 日元 = 马币 3.30

Voltage - almost always 100 V

电压 - 100伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

Japanese Yen  -  JPY
日元 - JPY

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* Credit card are used widely in Japan

* 致电信用卡在日本都能通行

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
20℃ - 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
28℃ - 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
13℃ - 3℃

A330 A330

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By


